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Vragen van het statenlid dhr. van Geesbergen (VVD) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2018 nummer 276. 
 
 
 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-
ment van orde inzake onderhoudswerk-
zaamheden Deltaweg en Zeelandbrug  

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 10 november 2018)  

1. Herkent het college Gedeputeerde 
Staten zich in de kritiek van de ge-
meenteraad van Noord-Beveland en 
zo ja, wat is het college van plan te 
doen om aan deze kritiek tegemoet te 
komen? 

1. De Deltaweg is een drukke verkeersader in 
Zeeland. Werkzaamheden aan deze route 
hebben grote impact op de doorstroming, 
is deze weken gebleken. De werkzaamhe-
den zijn bekend gemaakt. Op de route heb-
ben voorafgaand aan de start van de werk-
zaamheden vooraankondigingen gestaan. 
Naar toekomstige werkzaamheden nemen 
we de ervaringen die we hier opgedaan 
hebben mee. Gemeente Noord-Beveland 
is per abuis niet meegenomen in de com-
municatie met belanghebbenden. Dat be-
treuren wij. Inmiddels is er contact geweest 
met de gemeente, voorafgaand aan de 
start van de werkzaamheden. Vanaf zater-
dagochtend 23 november is de Deltaweg 
tussen Goes en Noord-Beveland weer be-
schikbaar. 
 
 

2.  Als het college zich niet herkent in de 
kritiek, kan dan duidelijkheid worden 
verschaft over de omleidingsroute, het 
aangeven daarvan en hoe er over de 
werkzaamheden is gecommuniceerd 
en met wie? 

2. De situatie is, veroorzaakt door de werk-
zaamheden en hiervoor noodzakelijke af-
sluiting, anders dan de vaste weggebruiker 
verwacht. Mede gelet op de opmerkingen 
van de gemeente Noord-Beveland is de 
omleidingsroute nogmaals gecontroleerd 
op volledigheid en duidelijkheid. De omlei-
dingsroute is naar ons idee nu duidelijk en 
volledig aangegeven. 
 

 



 

 

 
3. Is het college bereid om behalve aan 

OV ondernemer Connexxion, land-
bouwverkeer en (brom)fietsers, ook 
aan (thuis)zorgmedewerkers een ont-
heffing te verlenen en zo nee, waarom 
niet? 

3. De ontheffing die verleend wordt, is om ge-
bruik te mogen maken van de parallelweg. 
Deze parallelweg heeft niet de ruimte om al 
het verkeer op te vangen, vandaar dat we 
met ontheffingen werken. Er wordt reeds 
ontheffing verleend aan meerdere partijen 
dan Connexxion, landbouwverkeer en 
(brom)fietsers. Weggebruikers kunnen zich 
bij ons melden met een onderbouwing van 
de noodzaak waarom zij een ontheffing no-
dig hebben (dit kan inderdaad gaan om 
kraamzorg, thuiszorg, etc.), wordt deze 
ontheffing verleend. Tot op dit moment is 
aan 25 weggebruikers ontheffingen ver-
leend. 

 
 

 MIDDELBURG,  13 november 2018 
 
 

Namens de fractie van  VVD, 
 

Gedeputeerde Staten, 
 

dhr. van Geesbergen Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 
 
 
 
 
 


